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ПРОТОКОЛ №35 
 

 

Днес, 12.07.2021г. от 13:30 часа се проведе извънредно заседание на ОбС 

Априлци. 

Присъстват – Стелиян Нунев, Даниела Петкова, Иван Якимов, Младен Колев, 

Пепа Колева, Петко Павлов, Събчо Лалев 

Отсъстват: Деница Николова, Димитър Кокошаров, Начо Начев, Тотю Ненов 

Присъстват още: Инж. Тихомир Кукенски – Кмет на община Априлци, Снежина 

Стоянова – Зам. кмет на Община Априлци, Ваня Иванова – Секретар на Община 

Априлци 

 

 

 С. Нунев: Уважаеми общински съветници, уважаеми г-н Кмет, общинска 

администрация, откривам извънредното заседание на Общински съвет Априлци на 

12.07.2021г. На заседанието присъстват 7 общински съветници. 

  

 С. Нунев: Зачитам проекта за дневния ред:  

 

 1. Предложение ДП-210/09.07.2021г. от Инж. Тихомир Кукенски – Кмет на 

община Априлци, относно Отсичане на дървета, представляващи опасност за хора и 

сгради в имоти, собственост на община Априлци. 

 

 С. Нунев: В режим на гласуване сме за така предложения  Дневен ред: 

 

Гласували общо 7 общински съветници 

   7  „за” 

   0  „против” 

         0  „въздържали се” Приема се. 

 

            С това гласуване ОбС прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

 1. Предложение ДП-210/09.07.2021г. от Инж. Тихомир Кукенски – Кмет на 

община Априлци, относно Отсичане на дървета, представляващи опасност за 

хора и сгради в имоти, собственост на община Априлци. 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Предложение ДП-210/09.07.2021г. от Инж. Тихомир Кукенски – Кмет на община 

Априлци, относно Отсичане на дървета, представляващи опасност за хора и сгради в 

имоти, собственост на община Априлци. 

 

С. Нунев: Заповядайте, г-н Кукенски. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

общиснка администрация, предложението е относно Отсичане на дървета, 

представляващи опасност за хора и сгради в имоти, собственост на община Априлци. 
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След издадена моя заповед №280/02.07.2021г., комисия направи оглед на 

дървета, представляващи опастност, в имоти с идентификатори 52218.530.411, 

52218.547.142 и 52218.512.379 - урбанизирани територии собственост на Община 

Априлци. 

 Комисията констатира:   

 В имот с индентификатор 52218.530.411 има 7 броя смърч, на приблизителна 

възраст 60-70 години, наклонени и с открита коренова система с начален стадий 

на засъхване. Като се има предвид близкостоящите сгради  и движението на 

хора по площада, същите представляват опастност и е небходимо тяхното 

отсичане. 

 В имот с индентификатор 52218.512.379 има 2 броя смърчови дървета, които са 

в непосредствена близост до жилищна сгради с приблизителна височина 25 

метра, които при лоши метеорологични условия представляват опастност. В 

западната част има изсъхнал орех. Необходимо е тяхното отстраняване. 

 В имот с индентификатор 52218.547.142 има 4 броя смърчови дървета, които са 

облегнали своите клони в сградата и покрива на читалището и сградата на 

кооперацията. Със своите клони увреждат покривната конструкция и пълнят с 

иглолиста улуците на сградите. В югозападната част на имота има два броя 

засъхващи дървета от дугласка. С цел предотвратяване на увреждане на 

сградния фонд и предотвратяване на опастност за хората, горепосочените 

дървета е необходимо да отстранят. 

 

На площада в Ново село фирмата вече започват да редят плочки и трябва да 

решим навреме какво ще правим с тези дървета. По време на обсъжданията с граждани 

по кварталите, възникна предложение, когато отсичаме дърветата, да запазим 

определена височина и да се направят дървени фигури. Свързахме се с няколко 

дърворезбари, които се занимават с подобно нещо. Чакам от тях оферти. За целта ще 

трябва да изготвим проекти какво искаме да представлява.  

 

С. Нунев:  Имате ли изказвания, предложения, въпроси? Заповядайте, г-н Колев. 

 

М. Колев: Уважаеми г-н Председател, уважаеми колеги, уважаеми г-н Кмет, 

общинска администрация, тези дънери на дърветата на място ли ще си останат? 

Опасявам се, че тази коренова система ще продължи своето развитие. Говоря за 

дърветата тук на центъра. За Зла река и Видима не е проблем. 

 

Инж. Т. Кукенски: Иглолистните дървета, за разлика от широколистните, след 

като се отсекат не развиват нова растителност. Не избиват издънки. А корените, които 

пречат в момента ще се отстранят. Част от тях вече са премахнати, прекарваха кабели. 

Дърворезбарите казаха, че могат да изкарат между 5 и 10 години, след като е направена 

фигурата. Ако решите ще ги махнем изцяло. 
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П. Павлов: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, уважаеми 

г-н Кмет, общинска администрация, според мен тези фигури няма да изкарат дълго 

време. Нека да премахнем дърветата, нека се направят скулптури, но да се поставят, да 

се прибират за зимата. Иначе след 4 години там ще има една яма. 

 

П. Колева: Уважаеми г-н Председател, уважаеми колеги, уважаеми г-н Кмет, 

уважаеми гости, присъствах на срещата, когато предложиха да се запазят дъветата и да 

се направят тези фигури. Идеята е хубава, обаче и аз се опасявам да не би да не се 

получи това, което сме замислили. Може на мястото на дъветата да се засядат нови, 

които са нискостеблени, има много красиви дръвчета. По – скоро бих подкрепила 

такова решение, да бъдат премахнати старите и да се посадят нови на техните места.  

 

Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

ние вече водихме разговори с фирмата, която прави площада, ще бъдат закупени 

дръвчета и идеята беше евентуално да се засядат между фигурите, които искаме да 

направим. При всички положения ще засадим нови широколистни дървета. 

 

С. Нунев: В крайна сметка проектът за решение е за отсичане на дърветата. Тези 

допълнителни коментари са основателни, но в момента не касаят предложенеито. 

Нямаме конкретно предложение по въпроса да се правят ли фигури или не. 

 

Инж. Т. Кукенски: По предписания на хората, които се занимават с дърворезбата, 

трябва да оставим 2.8 м. от дънера. Предлагам да ги отрежем на тази височина, а ако 

решим, че няма да прави фигури директно ги изкореняваме. 

 

С. Нунев: Други изказвания, предложения? Няма. В режим на гласуване сме, 

гласуването е поименно, Предложение ДП-210/09.07.2021г. от Инж. Тихомир Кукенски 

– Кмет на община Априлци, относно Отсичане на дървета, представляващи опасност за 

хора и сгради в имоти, собственост на община Априлци. 

 

Даниела Петкова – „за”  

Иван Якимов – „за” 

Младен Колев – „за” 

Пепа Колева – „за” 

Петко Павлов – „за” 

Стелиян Нунев – „за” 

Събчо Лалев – „за” 

 

Гласували общо 7 общински съветници 

   7  „за” 

   0  „против” 

         0  „въздържали се” Приема се. 

 

С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №284 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, на основание чл.19, ал.1, т.3 от Наредба №1 от 

10.03.1993г., за опазване на озеленените площи и декоративна растителност, чл.40, 

ал.1 във връзка с чл.39, ал.2, т.1 от Наредба за изграждането и опазването на 
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зелената система на територията на Община Априлци, Общински съвет Априлци 

 
РЕШИ: 

 

1. Възлага на Кмета на Община Априлци да организира изваждането на 

необходимите документи за отсичането на горепосочените дървета, за 

недопускане и намаляването на последиците от бедствия. Добитата дървесина да 

се използва за собствени нужди. 

 

   

 С. Нунев: Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието! 

 

 

  

Председател 

Стелиян Нунев 

 

 

 

Протокол 

Красимира Коева 


